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Inleiding/Aanleiding

 De afgelopen weken hebben we in “de Gelderlander” een artikel kunnen lezen over het 
creëren van een pool voor scootmobiels in een aantal gemeenten in onze omgeving een en 
ander in het licht van de bezuinigingen in het kader van de WMO.
Dit artikel was voor Gemeentebelangen aanleiding de vraag te stellen hoe deze gemeente 
denkt om te gaan met de uitvoering van deze wet in het licht van alle door de rijksoverheid 
opgelegde bezuinigingsmaatregelen.
Gaan we het draagkrachtprincipe invoeren voor hulp in de huishouding en voorzieningen als 
rollators en scootmobiels?
De fractie denkt ook, dat er in dit verband nog veel efficiency slagen kunnen worden 
gemaakt, waarbij eraan kan worden gedacht om een pool van scootmobiels te maken bij bijv. 
zorginstellingen als Hoge Hof, Terzio e.d. Ook zijn er andere voorzieningen in het kader van 
de WMO, die vaak ongebruikt staan en/of cliënten niet weten waar ze voor inlevering terecht 
kunnen.
Kortom volgens Gemeentebelangen kunnen door middel van efficiency en effectiviteit nog 
voldoende besparingen worden bereikt en zijn meer praktische oplossingen mogelijk, hoewel 
de fractie anderzijds terdege beseft, dat maatwerk in vele gevallen de enige oplossing is.
Gemeentebelangen is geen voorstander om naar analogie van o.a. de gemeente 
Lingewaard een scootmobiel - pool te creëren, omdat dat in de praktijk is gebleken niet 
effectief hoeft te werken en tot administratieve rompslomp leidt.

Vragen:

1) Heeft het college al een beeld hoe zij wenst om te gaan met de rijks bezuinigingen op 
de WMO?

2) Hoe wordt dit vertaald in de richting van de cliënten en hoe wordt dat 
gecommuniceerd ?

3) Wordt de cliëntenraad actief bij deze processen betrokken?
4) Deelt het college de opvatting, dat voorzieningen in het kader van de WMO efficiënter 

kunnen worden ingezet hetwelk tot behoorlijke besparingen kan leiden en zo ja hoe 
denkt het college dan hieraan vorm te geven?

5) Het college is kennelijk niet voornemens om naar analogie van o.a. de gemeente 
Lingewaard een pool van scootmobiels, te creëren, maar is het college wel 
voornemens om  een andere manier te kijken hoe op dit soort voorzieningen kan 
worden bespaard?

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.



6) Is het college voornemens om op het terrein van de WMO intensiever in G5 verband 
(Arnhem-Rheden-Renkum-Lingewaard en Overbetuwe) te gaan samenwerken en zo 
ja op welke specifieke punten is hier al een aanvang mee gemaakt?

Ondertekening,

Gemeentebelangen Overbetuwe
Henk Vreman
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